
  04.03.2022 

 
Nurmeksen nuorisovaltuuston kokous 
 

Aika: 9.4.2024, Klo 16.15 

 

Paikka: Nuortenkulma, Nurmes 

 

Kutsutut:   

Niina Levy, Elina Tirronen, Irina Saaristo,  Juho Snicker,  Juuso 

Kokkonen, Aada Reijonen,  Paavo Kettunen 

 

Selma Osmala (ohjaaja) Emilia Erola (ohjaaja)  

 

1. Kokouksen avaus. Klo 16.10 

Läsnäolijat: Paavo Kettunen(sihteeri), Juho Snicker(puheenjohtaja), Niina Levy, Irina 

Saaristo, Aada Reijonen, Juuso Kokkonen. Elina Tirronen saapui 16.17  

 

2. Valitaan kokoukselle kaksi pöytäkirjantarkastajaa, jotka toimivat tarvittaessa 

ääntenlaskijoina 

 Aada Reijonen ja Juuso Kokkonen 

 

 

3. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 

Kokous on laillinen ja päätösvaltainen, enemmistö on paikalla. 

 

4. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi 

 Esityslista on hyväksytty 

  

5. Nurmes 50-vuotisjuhlakonsertin mainostaminen ja järjestyksenvalvojien tilanne. 

(Selma ja Emilia käyvät 13.4.2024 järjestyksenvalvojakoulutuksen) 

 

Miia Määttä ja Asko Partanen suostuivat tulemaan järjestyksenvalvojiksi tapahtumaan 

ruokapalkalla. Aada Reijonen kysyy Marjo Säkkiseltä otetaanko kaksi ylimääräistä 

järjestyksenvalvojaa tapahtumaan.  

 

Aada Reijonen keskusteli Marjon kanssa mainostamisesta ja Marjo ilmaisi, että 

saisimme tehdä mainoksen, jota kaupunki sitten jakaisi. Mainoksen suunnitteluun 

tarvitsemme kuvan artistilta, mutta teemme etukäteen pohjan johon tulee artistin 

kuva ym. Aada Reijonen tekee mainoksen pohjan. Kysymme Marjo Säkkiseltä 

sähköpostitse mitä meidän tulee vielä Nuorisovaltuuston puolesta järjestämisen osalta 

toteuttaa. 

  

6. Järjestämmekö konserttiin kyydityksen Valtimolta Pielisareenalle? 



  04.03.2022 

Nuorisovaltuusto järjestää kyydityksen Valtimolta Pielisareenalle. Kysymme kyytiä Olli 

Kairikolta. Aada Reijonen ilmoittaa Juuan ja Lieksan nuorisovaltuustoille, jos he 

haluaisivat järjestää omia kyytejään tapahtumaan. 

  

7. Nuorisovaltuuston Hyvärilän tilin budjetin käyttö? Mihin käytetään, tai mihin pitää 

varata rahaa. (Hyvärilän tilillä 1675,30€) 

Kyyteihin oletetaan menevän noin 400€. Suunnittelimme käyvämme valtuuston 

kanssa syömässä Lempissä, koska emme käyneet jouluaterialla viime vuoden puolella. 

Varataan syömistä varten noin 200€, eli noin 25€ jokaiselle henkilölle. Ajattelimme 

hankivamme Playstation 5 Nurmeksen ja Valtimon nuokkarille. Varaamme sitä varten 

noin 1000€. Selma tilaa Playstationit ja ohjaimet. 

  

8. Manuvan kokouksen läpikäyminen. 

Kokouksessa käytiin läpi palveluverkon suunnitelma, johon nuorisovaltuustolla ei 

tullut muutos ehdotuksia. Juho valmisteli lausunnon, joka välitettiin Manuvalle. 

 

9. Seuraavan kokouksen ajankohdasta sopiminen  

Sovimme seuraavan kokouksen ajankohdaksi 7.5.2024 klo 16.00 

 

10.  Muut mahdolliset asiat 

Äänestimme Aada Reijosen edustamaan nuorisovaltuustoa 

kaupunkirakennelautakuntaan 

 

11.  Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin klo 17.09 

 


